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Ulvilan elinkeinotiimi 2/2022 

 

Aika ja paikka Torstai 31. maaliskuuta 2022 klo 15.00 

 Cafe Hellman 

 

Läsnä  Mikko Airaksinen, puheenjohtajan sijainen 

 Mikko Löfbacka 

 Juha Virola 

 Nina Aalto 

 Anne Holmlund 

 Krista-Carola Mäkinen 

 Terja Wahlberg 

 Kari Ollila 

 Mikko Puputti, sihteeri 

  

   

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.00 ja toivotti elinkeinotiimin jäsenet tervetulleiksi. Puheenjohtajan sijaisena toimi 

Mikko Airaksinen kaupunginjohtaja Mikko Löfbackan pyynnöstä. Löfbackalla oli elinkeinotiimin kokouksen kanssa osit-

tain päällekkäinen tapaaminen ja hän saapui kokoukseen myöhässä eikä tästä syystä toiminut kokouksen puheenjohta-

jana.   

 

2. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen 

Esityslista hyväksyttiin ja osanottajat kirjattiin.  

 

3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Kokous totesi edellisen kokouksen muistion vastaavan kokouksen kulkua ja hyväksyi sen. 

 

4. Kaupungin tilinpäätöstietoja vuodelta 2021 

 

Puheenjohtaja esitteli kaupungin tilinpäätöstietoja todeten tuloksen olevan harvinaisen hyvä. Sote menot olivat pie-

nemmät mitä budjetointivaiheessa oli arvioitu. Lisäksi verotulot ylittivät alkuperäisen arvion.  

 

5. Katsaus kaupungin tuleviin hankintoihin ja hankintatyöpajasta sopiminen 

 

Puheenjohtaja kertoi, että kaupungin hankintakalenteri on valmis. Hankintatyöpaja sovittiin alustavasti järjestettäväksi 

4.5. klo 17.00 valtuustosalissa. Lopuksi keskusteltiin ostolaskutietojen laajemmasta julkaisemisesta, minkä muutamat 

kunnat ovat tehneet. Puheenjohtaja totesi, että kaupunki lähtee pohtimaan asiaa.  
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6. Seuraava Automaatioyritysten aamukahvit, alustavasti 28.4.2022 

 

Sihteeri esitteli alustavan ohjelman. Tilaisuuden teemana on datatalous ja se järjestetään osana 3D Datataloushanketta. 

Sihteeri kertoi, että tilaisuus pyritään toteuttamaan hybridinä eli osallistujat voivat osallistua verkkoyhteyden kautta tai 

tulla paikanpäälle. Tilaisuus toteutetaan Sataedun auditoriossa, Ulvilassa.  

 

7. Ajankohtaiskatsaukset 

Ulvilan kaupunki 

Löfbacka kertoi, että valtuusto on päättänyt aloittaa uuden Sote -keskuksen suunnittelun. Uuden rakennuksen arkkiteh-

tuurikilpailu on käynnistetty. Löfbacka jatkoi kertomalla, että päiväkoti Metsätähden saneeraus on kilpailutettavana ja 

että palvelulinjakokeilu, joka on koettu erittäin suosituksi, on käynnistynyt. 

Virola jatkoi kertomalla, että aluevaraussuunnitelma on valmistumassa ja näyttää siltä, että 4 ramppinen liittymä on 

mahdollista rakentaa. Lisäksi Virola kertoi positiivisista signaaleista liittyen yritysten tarpeisiin laajentua ja hankkia uusia 

tontteja. Löfbacka lisäsi kertomalla, että keskustaajaman yleiskaavan päivittäminen on aloitettu. Löfbackan mukaan 

kaupunki valmistelee myös kuntastrategiaa, jossa tullaan kiinnittämään huomiota yritysten ja työpaikkojen määrän 

kasvattamiseen. Kiinteistöveroselvitys on valmistunut ja odotusarvona on, että kiinteistöveron lisäys tulee tulevina vuo-

sina olemaan selvityksen ansiosta 400–500 000 euroa vuodessa sen jälkeen, kun tarvittavat muutokset on tehty. Myös 

aikaisemmissa kokouksissa mainittu mahdollinen aurinkoenergiainvestointi tulee vaikuttamaan positiivisesti kiinteistö-

verokertymään.   

Ulvilan Yrittäjät 

Ulvilan Yrittäjät kertoivat, että 30.5. järjestetään Valtuustot koolle -tilaisuus klo 16.30 alkaen. Yrittäjät jatkoivat kertomal-

la, että tällä hetkellä noin 60 yritystä on vastannut Yrittäjien Kuntabarometri -kyselyyn. Lisäksi keskusteltiin 7.5. järjestet-

tävästä Radalla tapahtumasta, johon odotetaan suuri määrä osallistujia. Myös uuden Elinkeinopoliittisen ohjelman val-

mistelun tilannetta tiedusteltiin. 

Prizztech 

Sihteeri kertoi Prizztechin toteuttamien hankkeiden järjestämistä tulevista tilaisuuksista ja ACROBA hankkeessa kehite-

tystä ROS-platformista, joka on kehitysalusta vaativien robotiikkaratkaisujen toteuttamiseen, ja jota eurooppalaiset 

huippuyliopistot ovat yhdessä Robocoastin kanssa kehittäneet 100 % EU:n rahoittamassa 9 miljoonan euron Horizon 

2020 hankkeessa. Hanke päättyy vuoden 2024 kesäkuussa.  

8. Muut asiat 

 

Ei muita asioita. 

 

9. Seuraava kokous 

 

Seuraava kokous torstaina 9.5.2022 klo 15.00, paikka Cafe Hellman.   

 

10. Kokouksen päättäminen 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.00 

 

JAKELU  Elinkeinotiimi + Ulvilan kaupunki   


